
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 10. januar 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 405
Vil ministeren oplyse, hvor meget der i de enkelte finansår 2012-2021 samlet er betalt 
indenfor de rammeaftaler, der siden 2012 har været indgået mellem Aarhus Universitet 
(DCE – Nationalt Center for Miljø og Energi) og Miljøministeriet for udførelse af forsk-
ningsbaseret myndighedsbetjening, og hvor stor en del af denne betaling, der vedrører 
natur og vand, herunder det Nationale Overvågningsprogram for Vandmiljø og Natur 
(NOVANA)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Kristian Pihl Lorent-
zen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Lorentzen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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